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بعد از یک فصل پر از ماجرا در رقابت های دسته اول فوتبال سرانجام تیم های فجر 

سپاســـی شیراز و هوادار تهران به لیگ برتر صعود کردند اما وضعیت شان چندان 

جالب نیست و به نوعی بلاتکلیف هستند؛ شیرازی ها وعده کمک گرفته اند ولی هنوز 

برای برگزاری جشن صعود هم مشکل دارند و هوادار هم ممکن است به خاطر مشکل 

مالی امتیازش را واگذار کند. طبق شنیده ها اگر سایپا دومین تیم سقوط کننده از 

لیگ برتر به لیگ دسته اول باشد، مدعی اصلی خرید امتیاز هوادار خواهد بود. 

زارع:وقتیدستاندرکارانازتبانیمیگویند

ماچهحرفیبزنیم؟

عباس زارع، سرپرست تیم فوتبال فجرسپاسی 

در گفت وگو بـــا »فرهیختگان« درخصوص 

آخریـــن وضعیت این تیم بعـــد از صعود به 

رقابت های لیگ برتر فوتبال باشگاه های ایران 

گفت: »فعلا منتظر هســـتیم تا برنامه های 

جشـــن صعود که قرار بود تا قبل از آغاز ماه 

محرم با حضور مســـئولان شهر شیراز برگزار 

شـــود را اجرایی کنیم و ان شاءالله تا قبل از 

پایان هفته آینده این کار را انجام خواهیم داد. بعد از آن نیز مطمئنا آقای کلانتری 

به عنوان سرمربی تیم برنامه های خود را به باشگاه ارائه می دهد تا استارت کار برای 

حضور پرقدرت در لیگ برتر را زده و بعد از آن تمرینات و برنامه های آماده سازی را 

برای فصل جدید آغاز کنیم.« 

وی در مورد اینکه آیا فجر سپاسی برای فصل آینده کار خود را با رضا کلانتری ادامه 

داده یا باشگاه برنامه های دیگری دارد گفت: »صددرصد با او ادامه می دهیم البته 

اینکه می گویم صددرصد به این دلیل اســـت که وقتی کلانتری زحمات زیادی را 

برای لیگ برتری شدن فجرسپاسی متحمل شده بخواهیم به جایگزین و فرد دیگری 

فکر کنیم بی انصافی است. دیدگاه و اعتماد و اطمینانی که باشگاه و فرماندهی 

به آقای کلانتری دارند بســـیار ویژه بوده و این طور نیســـت که این کادر فقط برای 

رقابت های دسته اول جذب تیم شده و حالا بخواهند به شرایط دیگری فکر کنند.« 

زارع درباره برنامه های فجرسپاســـی در لیگ برتر تاکید کرد: »آخرین ســـالی که 

فجرسپاســـی در لیگ برتر حضور داشـــت فصل ۹3 - ۹2 بود و بعد از آن به لیگ 

دســـته اول ســـقوط کرد و حالا بعد از حدود ۸ سال دوباره به لیگ برتر بازگشتیم. 

البته آقای کلانتری برای فصل جدید رقابت ها هنوز برنامه های خود را ارائه نداده 

اما چیزی که وجود دارد این است که با این شرایطی که وجود دارد باید یک تعامل و 

هماهنگی خوبی برای جذب بازیکنانی که مدنظر کادر فنی هستند توسط باشگاه 

به وجود بیاید و آنها شرایط مناسب را فراهم کنند. در هر صورت مهم ترین امر برای 

بسته شدن یک تیم در فصل نقل وانتقالات رخ می دهد که باشگاه بتواند بازیکنان 

خوب و در حد و اندازه های رقابت در لیگ برتر را جذب کند و این موضوع هم نیاز 

به منابع مالی دارد. قرار شـــده تمامی ظرفیت های استان از فجرسپاسی حمایت 

کنند تا کلانتری بتواند همه یاران مدنظرش را جذب کند. ما در این بین می توانیم 

برخی از بازیکنان که سرباز می شوند را هم جذب فجرسپاسی کنیم. این درحالی 

است که بازیکنان لیگ برتری که بخواهند سرباز بشوند تمایل کمتری به حضور 

در لیگ دسته اول نشان دادند ولی حالا با لیگ برتری شدن فجر می توانیم از این 

ظرفیت هم به نحواحسن استفاده کنیم.« 

سرپرست تیم فوتبال فجرسپاسی درباره اینکه این موضوع تا قسمت زیادی توزیع 

ناعادلانه قدرت در لیگ برتر را به همراه خواهد داشت چون تیم های دیگر از جذب 

سرباز بازیکن محروم هستند، اظهار داشت: »در هر صورت بازیکن باید اول و آخر 

خدمت ســـربازی برود. در گذشته هم قانون 2۸ ساله ها را داشتیم الان هم کسی 

زورکی به فجرسپاسی نمی آید و آنهایی که خودشان مایل باشند که زودتر خدمت 

ســـربازی را به پایان ببرند می توانند از این فرصت استفاده کرده و به فجرسپاسی 

بیایند. از روز اول که فجرسپاســـی تشـــکیل شد شاید بالای ۱۰۰ بازیکن مطرح 

سربازی خود را در شیراز سپری کردند. بازیکنانی مانند محمود فکری یا خدابیامرز 

علی انصاریان، مهدی رحمتی و خیلی از بازیکنان خوب کشـــورمان که از بعد از 

فجر سپاسی به استقلال و پرسپولیس پیوسته یا همین جا ملی پوش بودند و بعضا 

نیز شاهد حضور ســـرباز بازیکنان آینده داری بودیم که با حضور در فجرسپاسی 

آینده خود را در فوتبال کشور تضمین کردند. آنها در اوج جوانی به شیراز آمدند و 

سپس اسم و رسمی برای خود مهیا کرده و به تیم های بزرگ پیوستند. این روال از 

همان زمان که تشـــکیلات حرفه ای برای فجرسپاسی نبود وجود داشت و مختص 

امروز و دیروز نیست.« 

وی درباره اینکه به نظر می رســـد با ســـقوط برق شـــیراز ی ها به رده های پایین تر 

فوتبال ایران فجرسپاسی نیز دچار نزول شده چون به نظر می رسد نداشتن رقیب 

هم اســـتانی زمینه های این امر را فراهم کرده است، گفت: »به نکته کاملا درستی 

اشاره کردید، فجرسپاسی و برق شیراز در این استان مثل استقلال و پرسپولیس در 

پایتخت و در سطح فوتبال کشور هستند و وقتی که یکی از این دو تیم قوی باشد 

آن یکی هم قوی می شـــود و بر عکس آن هم مصداق دارد. وقتی که برق شیراز با 

آن شـــرایط سقوط کرد و الان دیگر در لیگ استانی هم حضور ندارد این موضوع 

تا حد زیادی باعث شـــد تا کیفیت فجرسپاسی هم روند نزولی داشته باشد. البته 

الان قشـــقایی جایگزین برق شده که این تیم هم منابع مالی که در آن سال ها در 

اختیار برق شیراز بود را ندارد چون یک تیم خصوصی محسوب می شود و بودجه 

آنها محدود اســـت. امیدوارم که شرایطی پیش بیاید تا دوباره برق شیراز به سطح 

اول فوتبال کشور برگردد. ما از خدای مان است که این اتفاق بیفتد. خود من 22 

ســـال از عمر ورزشـــی ام را در باشگاه برق سپری کردم و سال ها نیز سرپرست این 

تیم در فوتبال کشور بودم.« 

زارع درباره اینکه هدف گذاری فجرسپاســـی برای رقابت های لیگ برتر چیست، 

گفت: »همه این مسائل بستگی به بودجه ای که قرار است در اختیار تیم گذاشته 

شود برمی گردد. برای فصل جدید هنوز باشگاه با کلانتری نشستی را برگزار نکرده 

اما خودتان می دانید در رقابت های لیگ برتر هر تیمی زیر 3۰ میلیارد تومان هزینه 

کند یکی از کاندیداهای سقوط خواهد بود. الان این رقم پول 3 بازیکن درجه یک 

لیگ برتری اســـت. شاید حدود ۱۰ تیم باشند که حدود 2۰ تا 3۰ میلیارد تومان 

هزینه کنند و وقتی که شرایط از این لحاظ مساوی باشد هر تیمی که برنامه ریزی 

و مدیریت بهتری دارد و ســـازماندهی خوبی داشته باشد می تواند نسبت به سایر 

تیم ها بهتر عمل کرده و نتیجه بگیرد.« 

سرپرســـت فجرسپاســـی درباره حواشی رقابت های دســـته اول ازجمله تبانی و 

شرط بندی های صورت گرفته یادآور شد: »خدا را شکر یکی از دلایلی که ما صعود 

کردیم سلامت کاری و رفتاری فجری ها بود. امسال ستاره کمتر داشتیم اما تیم ما 

یک دل و سالم بود اصلا دنبال این مسائل نبودیم اما وقتی خود آقای محمودزاده 

به عنوان دســـت اندرکار امر در تلویزیون برخی مسائل را عنوان کرده دیگر حرفی 

برای ما نمی ماند. در این زمینه ارائه مستندات سخت است اما قطعا مشاهدات و 

مشـــکلاتی بوده که می تواند حاکی از خیلی از اتفاقات باشد. به طور مثال حتما 

چیزی بوده که رقابت های دســـته دوم را به حالت تعلیق درآورد چون در غیر این 

صورت هرگز این کار را نمی کردند.« 

طهماسبی:اتفاقاتدیدارفجروشاهینهمعجیببود

 علی طهماسبی، سرپرست تیم هوادار در 

گفت وگو با »فرهیختگان« درخصوص آخرین 

وضعیـــت این تیم بعد از صعود به لیگ برتر 

اظهار داشت: »قبل از اینکه به این موضوع 

برسیم بهتر است اتفاقات و دشواری هایی 

که از ابتدای فصل متحمل شـــدیم را مرور 

کنیم. در ابتدای فصل وضعیت مالی خوبی 

داشتیم چون یکی از دوستان رضا عنایتی 

اسپانسرینگ تیم هوادار را عهده دار شد و بازیکنان خوبی را جذب کرد و اردوهای 

پیش فصل مناســـبی را هم داشتیم. تا هفته ششم این وضعیت ادامه داشت در 

ادامه مشـــکلاتی پیش آمد که منجر به جدایی اسپانسر و کار سختمان از هفته 

ششـــم آغاز شـــد. در همین بین در نیم فصل رقابت ها مجبور شدیم برای ادامه 

تیم داری و تامین هزینه ها 5، 6 بازیکنان خوب مان را بفروشیم و به همین دلیل 

است که می گویم سال سختی را پشت سر گذاشتیم به خصوص از لحاظ امکانات 

و مســـائل سخت افزاری کارمان خیلی ســـخت بود؛ چراکه در بسیاری از اوقات 

فصل حامی مالی نداشتیم اما خدا را شکر آخر داستان برایمان ختم به خیر شد. 

درواقع شرایط هوادار در رقابت های لیگ دسته اول به مو رسید اما پاره نشد. ما 

در نیم فصل اول وضعیت بحرانی داشتیم و از تیم های رقیب با همه بازیکنان ما 

تماس گرفته شد و تمرکز آنها را به هم می ریختند و مجبور هم شدیم از ۱۱ بازیکن 

اصلی نیم فصل اول 6 تا ۷ بازیکن را بفروشـــیم و همین موضوع باعث شد تا در 

مقطعی از فصل افت چشمگیری داشته باشیم. این وضعیت تا هفته بیست ودوم 

ادامه داشـــت اما با عنایت کادرفنی و کمک خداوند و تلاش بچه ها توانســـتیم 

شرایط را بهتر کرده و دوباره به جدول بازی ها برگردیم و در پایان نیز به رقابت های 

لیگ برتر صعود کنیم.« 

وی که تصاویر اشـــک هایش در آغوش رضـــا عنایتی بعد از صعود به رقابت های 

لیگ برتر رســـانه ای و به آن پرداخته شـــد در این خصوص گفت: »ما با هم گریه 

می کردیم چون ســـال سخت و دشواری را پشت سر گذاشته بودیم. این سختی 

و اســـترس تا لحظه آخر بازی پایانی نیز ادامه داشت؛ چراکه همه جا صحبت از 

این بود که بادران دارد در پشـــت صحنه برخی از اقدامات را انجام می دهد و ما 

فکر می کردیم این صحبت ها در حد حرف باشـــد اما مثل اینکه واقعیت داشت 

و خیلی مســـائل ثابت شد. این درحالی است که ما اصلا از بازی بادران و ملوان 

خبر نداشـــتیم اما جالب اینکه این داوری که برای بازی هفته پایانی ما گذاشته 

بودنـــد همان داوری بود که دو هفته قبل بازی بادران و چوکای تالش را قضاوت 

کرد و همان داور را برای بازی ما گذاشته بودند و در آن سو نیز آقای کرمانشاهی 

بود که آن اتفاقات افتاد و در تهران هم برخی اتفاقات داوری که باعث شد فشار 

و اســـترس به قدری باشد که نتوانیم بعد از ســـوت داور جلوی اشک هایمان را 

بگیریـــم. در دقایق پایانی بازی یک توپ روی گل ما آمد و درحالی که در 6 قدم 

دروازه بان ما را زدند داور خطا نگرفت و شانس آوردیم که مدافع هوادار توپ را از 

روی خط دروازه دفع کرد. به نظر می رسید داور منتظر بود تا توپ گل شود و خدا 

را شـــکر که مدافع مان اجازه نداد در غیر این صورت زحمات یک ساله مجموعه 

به باد فنا می رفت. بعد از آن هم اگر می خواســـتند داور را ۱۰۰ سال هم محروم 

کنند دیگر به درد ما نمی خورد و این اشک ها به خاطر فشار همین بازی و فصل 

سختی که بر ما سپری شد بود و خدا را شکر می کنم که حق را به حق دار رساند؛ 

چراکه در فصل گذشته همه مربیانی که جلوی تیم های آنها بازی کردیم، به این 

موضوع اذعان داشتند که تیم هوادار خیلی آنها را اذیت کرده و این تیم بهترین 

تیمی است که روی زمین فوتبال بازی می کند. تیم یک دل و متحدی داشتیم و 

در راس آن آقای عنایتی طوری رفتار می کرد که بچه ها از جان و دل برایش مایه 

بگذارند و خدا هم خیلی کمک مان کرد.« 

سرپرست تیم فوتبال هوادار درباره برخی اتفاقات مثل تبانی ها و مسائل این چنینی 

و اینکه آیا خودشان از نزدیک چنین رفتاری را در لیگ دسته اول مشاهده کردند 

یا خیر گفت: »بیشـــتر این موضوع به تیم گل ریحان مربوط می شد و چیزی که ما 

فهمیدیم این بود که در جریان رقابت های این تیم اتفاقاتی افتاده ضمن اینکه به 

جز مباحث مربوط به گل ریحان نتیجه 3 بر صفر دیدار فجرسپاسی و شاهین بوشهر 

یک هفته مانده به پایان رقابت ها هم کمی عجیب بود هرچند نمی خواهیم اتهام 

بی خود به کسی ببندیم اما شاهین دروازه بان اصلی خود را نگذاشت و گل هایی 

هم که رد و بدل شد عجیب بود.« 

وی درباره جریمه عجیب کمیته انضباطی برای این باشگاه به خاطر قطع برق در 

جریان دیدار هفته آخر این تیم در ورزشـــگاه غدیر اظهار داشت: »واقعا نمی دانم 

چرا این جریمه را برای ما درنظر گرفتند و اتفاقا در جلسه دفاع در کمیته انضباطی 

توضیحات کامل را در این خصوص دادم و گفتم داستانی که به وجود آمده مربوط 

به هوادار نیست؛ چراکه ما این استادیوم را اجاره کردیم و ورزشگاه خانگی مان نبوده 

که بخواهیم تسلط کامل روی اوضاع داشته باشیم. قبل از ما نیز اینجا استادیوم 

اختصاصی بادران بود و اعلام کردم که نامه فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ را به 

اداره و برق و مجموعه ورزشی غدیر انعکاس داده و تنها تمهیداتی که می توانستیم 

بیندیشیم این بود که دو تکنسین برق را به خدمت درآورده تا در زمان برگزاری مسابقه 

در ورزشـــگاه حضور داشته باشند. در هر صورت به خاطر قطع و وصل برق تهران 

انگار یکی از فیوز های اصلی دکل ضلع شمال غربی ورزشگاه نیم سوز شده بود و 

همین موضوع باعث شـــد تا این اتفاق در جریان بازی هفته پایانی هوادار بیفتد. 

این درحالی اســـت که این موضوع اصلا هیچ ربطی به باشگاه هوادار نداشت اما 

کمیته انضباطی این اتفاق را به هوادار چسبانده و ما را جریمه سنگینی کردند.« 

طهماسبی درباره آخرین وضعیت انتقال امتیاز و مالکیت تیم فوتبال هوادار اظهار 

داشت: »در این خصوص هنوز چیزی معلوم نیست اما تمام سعی ما این است که 

با همین برند هوادار در رقابت های لیگ برتر تیم داری کنیم اما اگر نشود درنهایت 

مجبور می شویم تا تیم را بفروشیم و هوادار باید با برند و مالک جدید ادامه دهد. 

درحال حاضر دو ســـه اسپانســـر خوب پای کار آمده و داریم مذاکره می کنیم اما 

منتظریم ببینیم اگر اتفاق خوبی بیفتد مطمئنا خود ما و همه مجموعه دوســـت 

داریم با همین برند و اسم کار را در لیگ برتر ادامه بدهیم اما اگر یک درصد توافق 

نشود در وهله بعدی اتفاقات دیگری خواهد افتاد.« 

وی دربـــاره اینکه آیا این تیـــم به بندرعباس انتقال پیدا می کند چون قبلا در این 

زمینه برخی مذاکرات صـــورت گرفته بود، گفت: »این موضوع دیگر امکان ندارد 

چون تا زمانی که در لیگ دســـته اول بودیم می توانستیم امتیاز هوادار را از تهران 

خارج کنیم و الان به احتمال ۹۹ درصد امتیاز باید در داخل استان جابه جا شود 

هر چند این موضوع به نتایج هفته پایانی لیگ برتر و وضعیت نهایی ســـایپا هم 

مرتبط می شـــود چون احتمال اینکه این باشـــگاه در صورت سقوط، گزینه خرید 

امتیاز هوادار باشد زیاد است.«

پیگیری وضعیت تیم های لیگ برتری شده در گفت وگوی »فرهیختگان« با مسئولان فجر و هوادار

درد مشترک فجرسپاسی و هوادار؛ بلاتکلیفی!
 زارع: باهزینه زیر ۳۰ میلیارد تومان دوباره کاندیدای سقوط خواهیم بود       طهماسبی: سایپا احتمالا مشتری است، می خواهیم با برند هوادار در لیگ باشیم

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب رضا ارجمندمزیدی فرزند ناصر به شـــماره ملی 

2۹۹3۹5۱۸۷4 صادره از کرمان در مقطع کارشناسی ناپیوسته رشته مهندسی 

تکنولوژی الکترونیک صادره از واحد دانشگاهی کرج با شماره ۱4۹4۱۱5۰۱4۷۹ 

مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را 

به دانشگاه آزاد اسلامی واحد کرج به نشانی کرج، رجایی شهر، تقاطع بلوار شهید 

موذن و استقلال، مجتمع دانشگاهی امیرالمومنین ارسال نماید.

مـــدرک فارغ التحصیلـــی اینجانب هلیا نـــوده فرزند ابراهیم به شـــماره ملی 

2۱۱۰234۱56 صادره از گرگان در مقطع کاردانی رشته آموزش زبان انگلیسی 

صادره از دانشگاه آزاد اسلامی گرگان مفققود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. 

لذا از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی گرگان به نشانی 

گرگان، بزرگراه شهید کلانتری – خیابان دانشگاه آزاد اسلامی - مجتمع دانشگاه 

آزاد اســـلامی گرگان کد پســـتی 4۹۱4۷3۹۹۷5 اداره امور دانش آموختگان 

ارسال نماید.

آگهی مزایده عمومی 
  دانشـــگاه آزاد اســـلامی مرکـــز کوهبنـــان در نظـــر دارد ملـــک مشـــروحه ذیـــل را )واقع در شـــهر کوهبنـــان( از طریق مزایـــده عمومی به فـــروش برســـاند. از متقاضیان 
دعـــوت می شـــود جهت کســـب اطلاع از شـــرایط مزایده، دریافت مدارک و بازدید، همه روزه در ســـاعت اداری به نشـــانی ذیـــل مراجعه نمایند:  کوهبنـــان- ابتدای جاده یزد- 

دانشـــگاه آزاد اســـلامی مرکـــز کوهبنـــان – آقای علیرضا صیفـــوری _ تلفن تماس: 334۰5۹۰6 و ۰۹۱354۱4۱6۸    دانشـــگاه آزاد اســـلامی واحد کرمان- دفتر حراســـت 

توضیحات قیمت پایه )ریال( قدمت 
)سال( کاربری میزان 

مالکیت
مساحت اعیان 

)مترمربع(
مساحت عرصه 

)مترمربع(
پلاک 

ثبتی
نشانی ردیف

دارای سند 
مالکیت تک 

برگ
۹/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ - مسکونی- 

تجاری
شش 
دانگ 
عرصه

- ۹5۰ ۱/۱35۷
کوهبنان- خیابان 

طالقانی- نبش 
خیابان چماه

۱

الف: میزان ســـپرده شـــرکت در مزایده: پنج درصد )5%( قیمت پایه )مبلغ 45۰/۰۰۰/۰۰۰ریال( است که باید به صورت واریز به حساب دانشگاه پس از دریافت شناسه واریز 
از دانشـــگاه یا چک تضمین شـــده بانکی و یا ضمانتنامه بانکی ارائه گردد و متقاضیان می توانند جهت دریافت اســـناد مزایده و بازدید از املاک از تاریخ انتشار آگهی به مدت ۱2 
روز کاری به نشـــانی فوق الذکر مراجعه نمایند.  ب: محل و مهلت تحویل اســـناد مزایده: متقاضیان شرکت در مزایده می بایست پس از دریافت و تکمیل اسناد به همراه سپرده 
شرکت در مزایده به صورت فیش واریزی یا ضمانت نامه بانکی یا چک تضمین شده بانکی قیمت پیشنهادی خود را در دو پاکت الف و ب دربسته و لاک و مهر شده براساس شرایط 
مندرج در اسناد مزایده از تاریخ انتشار آگهی به مدت ۱2 روز کاری به دانشگاه آزاد اسلامی مرکز کوهبنان به نشانی کوهبنان- ابتدای جاده یزد- دانشگاه آزاد اسلامی کوهبنان 
و یا کرمان دانشـــگاه آزاد اســـلامی شهید سپهبد حاج قاسم سلیمانی دفتر حراست تحویل و رسید دریافت نمایند.  ج: دانشگاه آزاد اسلامی در قبول یا رد کلیه پیشنهادات دارای 

دانشگاه آزاد اسلامی مرکز کوهبناناختیار تام می باشد و هزینه درج آگهی برعهده برنده مزایده خواهد بود. 

آگهی مزایده عمومی 
دانشگاه آزاد اسلامی استان کرمان در نظر دارد املاک مشروحه ذیل را )واقع در شهر جیرفت( از طریق مزایده عمومی به فروش برساند. از متقاضیان دعوت می شود جهت کسب اطلاع از شرایط مزایده، دریافت 
مدارک و بازدید همه روزه در ساعت اداری از تاریخ ۱4۰۰/5/۱۰ لغایت ۱4۰۰/5/26 به نشانی ذیل مراجعه نمایند: جیرفت – بلوار دانشجو – دانشگاه آزاد اسلامی واحد جیرفت – حسابداری دانشگاه )دریافت 

مدارک۰۹۱3۹4۰۱45۰(- )بازدید ۰۹۱35۸626۹۱-۰۹۱344۸۱363(

الف: میزان سپرده شرکت درمزایده پنج )5( درصد قیمت پایه است و متقاضیان می توانند جهت دریافت اسناد مزایده و بازدید از املاک از تاریخ شنبه ۱4۰۰/۰5/۱۰ تا تاریخ پنجشنبه  ۱4۰۰/5/26 به نشانی 
فوق الذکر مراجعه نمایند. ب: محل و مهلت تحویل اسناد مزایده: متقاضیان شرکت در مزایده می بایست پس از دریافت و تکمیل اسناد به همراه سپرده شرکت در مزایده به صورت فیش واریزی یا ضمانت نامه بانکی 
یا چک تضمین شده بانکی قیمت پیشنهادی خود را در دو پاکت الف و ب دربسته و لاک و مهر شده براساس شرایط مندرج در اسناد مزایده از تاریخ ۱4۰۰/5/۱۰ تا ۱4۰۰/5/26 به اداره حراست دانشگاه آزاد 
اسلامی واحد جیرفت به نشانی جیرفت - بلوار دانشجو- دانشگاه آزاد اسلامی تحویل و رسید دریافت نمایند. ج: دانشگاه آزاد اسلامی در قبول یا رد کلیه پیشنهادات دارای اختیار تام می باشد و هزینه درج آگهی 

 دانشگاه آزاد اسلامی استان کرمان بر عهده برنده مزایده خواهد بود.
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توضیحاتقیمت پایه )ریال()سال(

۱
جیرفت-بلوار 

شهدا
)بهشت زهرا(

-۷۰5/2۰6۸-۷۰5/2۰6۷-۷۰5/2۰66
۷۰5/2۰۷۱-۷۰5/2۰۷۰-۷۰5/2۰6۹36۰۱4۰

شش دانگ 
عرصه و 
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۱4۱۱/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰مسکونی

6واحد مسکونی 
شناژدار-دارای سند 

مالکیت تک برگ 
و پروانه

2
جیرفت-بلوار 

شهدا
)بهشت زهرا(

-۷۰5/2۰64-۷۰5/2۰63-۷۰5/2۰62
۷۰5/2۰6536۰۱4۰

شش دانگ 
عرصه و 

اعیان
۱4۱۰/5۰۰/۰۰۰/۰۰۰مسکونی

4واحد مسکونی 
دارای سند مالکیت 

تک برگ و پروانه

3
جیرفت-بلوار 

شهدا
)بهشت زهرا(

-۷۰5/2۰۷5-۷۰5/2۰۷4-۷۰5/2۰۷3
-۷۰5/2۰۷۸-۷۰5/2۰۷۷-۷۰5/2۰۷6
-۷۰5-2۰۸۱-۷۰5/2۰۸۰-۷۰5/2۰۷۹
-۷۰5/2۰۹۸-۷۰5/2۰۸6-۷۰5/2۰۸5

۷۰5/2۱۰۰-۷۰5/2۰۹۹

36۰۱4۰
شش دانگ 

عرصه و 
اعیان

۱4۱۰/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰مسکونی
۱4واحد مسکونی 

شناژدار - دارای سند 
تک برگ و پروانه

4
جیرفت-بلوار 

شهدا
)بهشت زهرا(

-۷۰5/2۰۸۷-۷۰5/2۰۷2
۷۰5/2۰۸۸36۰۱4۰

شش دانگ 
عرصه و 

اعیان
۱4۱۰/2۰۰/۰۰۰/۰۰۰مسکونی

3واحد مسکونی 
شناژدار –دارای سند 

تک برگ و پروانه

5
جیرفت-بلوار 

شهدا
)بهشت زهرا(

-۷۰5/2۰۸4-۷۰5/2۰۸3-۷۰5/2۰۸2
-۷۰5/2۰۹۱-۷۰5/2۰۹۰-۷۰5/2۰۸۹

۷۰5/2۰۹2
36۰۱4۰

شش دانگ 
عرصه و 

اعیان
۱4۱۰/3۰۰/۰۰۰/۰۰۰مسکونی

۷واحد مسکونی 
شناژدار –دارای سند 

مالکیت تک برگ 
و پروانه

6
جیرفت-بلوار 

شهدا
)بهشت زهرا(

-۷۰5/2۰۹5-۷۰5/2۰۹4-۷۰5/2۰۹3
-۷۰5/2۰۹۷-۷۰5/2۰۹636۰۱4۰

شش دانگ 
عرصه و 

اعیان
۱4۱۰/35۰/۰۰۰/۰۰۰مسکونی

5واحد مسکونی 
شناژدار –دارای سند 

تک برگ و پروانه

مرحله  دوم


